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Zápis č. 2 z jednání Komise vzdělávání a výchovy (KVV) 

 konané dne 11.2. 2015 

 

 

Zahájení jednání: 18:00 hodin 

Ukončení jednání: 20:00 hodin 

 

 

Účastníci jednání 

 

Přítomni:  

Mgr. Kateřina Šmatláková, Jaroslava Punová, MUDr. Barbora Diepoltová, Michaela 

Klimešová, Ing. Šárka Zátková, Hana Kořínková, Karla Jakob Čechová, Mgr. Miroslav 

Kurka, Ing. Eva Stejskalová, Mgr. Vladana Vacková  

 

Omluvena: - 

 

Přizvaní zaměstnanci ÚMČ P21: 0 

Hosté: Mgr. Jana Eibichová 

 

 

Program jednání: 

 

1. Nová členka KVV 

2. Budoucnost školního poradenského pracoviště 

3. Výstupy z jednání ředitelek místních MŠ a OŠKMA21 

4. Školská rada 

5. Pedagogický sbor – zajištěnost 

6. Nultý ročník 

7. Výstupy z dotazníku spokojenosti se stravováním ve ŠJ MZŠ 

8. Cíle pro rok 2015 

9. Různé 

 

1. Nová členka KVV 

Na podnět Komise Rada městské části Praha 21 jmenovala novou členku Mgr. Vladanu 

Vackovou, zástupkyni pro 1. st. Masarykovy základní školy 

 

2. Budoucnost školního poradenského pracoviště 

Hostem byla Mgr. Eibichová, vedoucí ŠPP při MZŠ, která členům komise přesně vysvětlila 

stav a důvody žádosti. Vzhledem k množství žáků a stále narůstající potřebě speciální péče, 

škola využila možnosti dotačního programu, který financování ŠPP umožňuje a zřídila školní 

poradenské pracoviště. Financování z dotačního programu bude ukončeno 31.3.2015 a škola 

řeší, jak získat další finanční prostředky. Ze státního rozpočtu tato možnost není, protože je 

nutný zápis do školského rejstříku. Pro ten, dle školského zákona, je třeba změny školního 
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poradenského pracoviště na školské poradenské zařízení. V tom případě se zásadně mění 

podmínky. Speciální pedagogové nebudou mít v péči pouze děti své školy, ale ze širokého 

okolí. O takové zařízení nemá škola zájem. KVV se v tomto bodě shoduje s názorem školy a 

upřednostňuje školní poradenské pracoviště pouze pro potřeby žáky naší školy a obce. 

Masarykova ZŠ poslala žádost na RMČ o finanční podporu, protože lhůta poskytnutého 

grantu končí 31.3.2015. 

Na základě jednání pí Punové na MHMP, OŠKMA21 poslala dopis Ing. Pazderové s žádostí o 

posílení rozpočtu v rámci rozpočtového řízení. 

Komise jednoznačně podporuje další činnost ŠPP a doporučuje uvolnění finančních 

prostředků. 

Při tvorbě návrhu na rozpočet 2015 byl podán požadavek na finanční prostředky pro ŠPP 

alespoň na přechodné období než bude možné podat žádost o další grant. – zjistí pí Čechová 

 

3. Výstupy z jednání ředitelek místních MŠ a OŠKMA21 

Zápis do mateřských škol  

- žádosti, evidenční listy, termíny Dnů otevřených dveří a kritéria budou umístěna na 

webových stránkách jednotlivých mateřských škol a zřizovatele 

- předpokládaný odchod dětí do 1. tříd – 113 – 123 

- budou přijímány pouze děti s trvalým bydlištěm v Újezdě, děti musí mít svůj doklad o 

trvalém pobytu 

Detašované pracoviště MŠ Sedmikráska, v ul. Hulická, požadavek o prodloužení nájemní 

smlouvy na další dva roky 

Všichni pracovníci mateřských škol splňují požadavky kvalifikovanosti dle novely zákona č. 

563/2004 Sb., s účinností od 1.1.2015 

Provoz o prázdninách 

- hlavní prázdniny – 1. – 10.7.2015 – MŠ Sluníčko, Polesná  

       - 13.- 24.7.2015 – I.MŠ Čentická 

- zjišťování zájmu mezi rodiči 2 měsíce předem 

- zajistit schůzku ředitelek, vedoucí školní jídelny a pracovnic sociálního odboru a 

dohodnout podmínky a povinnosti při zajišťování stravování (úřad přislíbil součinnost 

při zajišťování rozvozu obědů v případě střídání provozu kuchyně v Polesné s kuchyní 

na I. stupni ZŠ) 

- vedlejší prázdniny (jedná se především o prázdniny vánoční) – efektivita provozu 

 - provoz zajišťuje každá mateřská škola, pokud je nejmenší počet přihlášených dětí 15 

 - při menším počtu se děti sloučí v jedné mateřské škole 

Členové komise diskutovali nad počtem přihlášených dětí a jejich případné slučování do 

jedné MŠ z důvodu efektivity provozu během vedlejších prázdnin. Nejvíce diskutovaná byla 

otázka, zda je či není pro rodiče většinově přijatelné umístit během vedlejších prázdnin dítě 

do jiného – neznámého prostředí včetně nové – neznámé sociální skupiny dětí i pedagogů. 

KVV se většinově přiklání k zajištění možnosti umístit dítě do MŠ během vedlejších prázdnin 

za současného akceptování  úsporných opatření.  

Hlasováním (7x pro, 1x zdržel se, 1x nepřítomen) byl návrh ředitelek MŠ odsouhlasen a KVV 

doporučuje Radě městské části tento postup ředitelek MŠ zaštítit. 

Protidrogová prevence probíhá již v předškolním věku formou pohádek, divadelních 

představení. Na MHMP podaná žádost o účelovou dotaci pro MŠ a ZŠ. 



3 

 

V MŠ Sluníčko proběhla v rámci vánoční besídky benefiční akce, která byla velice úspěšná. 

Finance budou využity na herní prvky na šk. zahradě. Před koncem šk. roku proběhne ještě 

jedna. 

 

 

 

4. Školská rada 

Předseda školské rady Masarykovy ZŠ MVDr. Tomáš Vlach oznámil školské radě ukončení 

činnosti. OŠK/MA21 ho svém dopise ze dne 9.2.2015 upozornila na skutečnost, že jmenován 

byl RMČ Praha 21 na funkční období 3 let, tedy do 29.5.2015 a tudíž svou rezignaci je nutné 

sdělit písemně právě RMČ, aby mohla jmenovat nového člena.  

 

5. Pedagogický sbor – zajištěnost 

Každým šk. rokem škola řeší nedostatek kvalifikovaných pedagogů. Dostává velké množství 

nabídek od studentů, takže je možnost výběru. Ovšem problém nastává s datem nástupu. Ne 

každý uchazeč nastoupí. Komise nabízí, v případě potřeby, řediteli pomocnou ruku. 

Trvalý suplent – škola nemá finanční zdroje, ale má několik pedagogů (důchodový věk, 

rodičovská dovolená, zkrácený úvazek), kteří jsou ochotni v případě potřeby dlouhodobě 

zastoupit chybějícího pedagoga.  

 

6. Nultý ročník – přípravná třída základní školy 

Zřízení přípravné třídy v základní škole je přesně vymezeno školských zákonem č. 561/2004 

Sb., § 47. Je možné je zřídit pro děti v posledním roce před zahájením povinné školní 

docházky, které jsou sociálně znevýhodněné a u kterých je předpoklad, že zařazení do 

přípravné třídy vyrovná jejich vývoj. Jedná se např. o děti z dětských domovů, přípravná třída 

v Masarykově ZŠ, Klánovice. 

 

7. Výstupy z dotazníku spokojenosti se stravováním ve ŠJ MZŠ – návrh řešení 

situace ve školní kuchyni Polesná. 

Ředitel zahájil spolupráci s Vyšší odbornou školou zdravotnickou a jejich vedoucí Bc. I. 

Dvořákovou.  Studenti oboru speciální nutriční terapeuti provádí 1x týdně rozbor provozu a  

jídelníčku. Jejich činnost má za cíl na základě provedených rozborů a pod vedení vedoucí Bc. 

Dvořákové zlepšit kvalitu stravování ve školní jídelně. Součástí jejich aktivit bude i edukace 

směrem k zaměstnankyním kuchyně. Akce trvá až do konce šk. roku. Následný výstup 

edukační činnosti bude výsledným hodnocením zaměstnanců a žáků školy. Předsedkyně KVV 

K. Šmatláková velmi oceňuje snahu pana ředitele o zlepšení kvality stravování.  

 

8. Cíle pro rok 2015 

Cíle pro rok 2015 vycházejí z Koncepce školství ÚnL a jsou zahrnuty v Akčním plánu MČ 

Praha 21. Komise bude sledovat naplňování existujících cílů a na příštím jednání projedná 

další body. 

 

9. Různé 

- Informace Ing. Zátkové o soutěži Rákosníčkovo hřiště – zveřejnění na webových 

stránkách, poslat odkazy ředitelům škol a dále informace pro rodiče 

- Žádost ředitele o stanovení termínu Slavností obce v květnu 2015 – zatím není určen 
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- DVPP (Další vzdělávání pedagogických pracovníků) ZŠ a MŠ – Komise doporučuje 

RMČ zachovat v rozpočtu MČ dotaci ve výši 100 000,- Kč dle schválené Koncepce 

školství 

 

10. Stanovení termínu dalšího jednání 

 

Příští jednání komise se koná 11. 3. 2015 v 18:00 hodin v zasedací místnosti v 1. patře, 

ÚMČ Praha 21, Staroklánovická 260, 190 16 Praha 9 – Újezd nad Lesy 

 

Zapsala: Hana Kořínková, tajemnice 

Zápis sepsán dne: 17.2.2015 

 

Ověřila: Mgr. Kateřina Šmatláková, předsedkyně komise 

Dne: 18.2.2015 

 

 

 

 

 

 


